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§1 Mötets öppnande 
Ingemar Hermansson förklarar mötet öppnat. 
 
§2 Val av mötesordförande och sekreterare 
Mikael Kuskmålen nominerar Marie Strandberg som mötesordförande. 
Mötet godkände Marie Strandberg som mötesordförande. 
 
Ingemar Hermansson nominerar Jesper Johansson som mötessekreterare. 
Mötet godkände Jesper Johansson som mötessekreterare. 
 
§3 Val av justeringsmän tillika rösträknare 
Valberedningen föreslår Jan Herstad och Lars Elfversson. 
Mötet godkände valberedningens förslag. 
 
§4 Mötet behörigt utlyst 
Mötet ansågs behörigt utlyst. 
 
§5 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med följande ändringar: 
 §14 ändras till "Val av 2 st revisorer på 1 år" 
 
§6 Föregående årsmötesprotokoll 
Marie Strandberg läste upp föregående årsmötesprotokoll. (se separat handling) 
 
Stig Petersson har tagit fram vart kummeln till tomtgränsen på fastigheten Mortorp 6:16 
ligger. Den ligger cirka 1.4 m från vägen. Styrelsen hade inte informerats om detta, en kort 
diskussion uppstår huruvida styrelsen borde ha kontaktat Stig Petersson för denna 
information. 
 
David Carlsson presenterar vad styrelsen gjort angående postboxen. Ingen placering har 
kunnat fastställas men styrelsen fortsätter driva denna fråga. 
 
§7 Eventuella fullmakters röster 
Fem personer har med sig fullmakter, dessa kommer redovisas vid behov men mötet 
beslutar att inte göra det nu. 
 
§8 Verksamhetsberättelse 2023 
Jesper Johansson läste upp verksamhetsberättelsen för 2023. (se separat handling) 



Mötet godkände att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 
 
§9 Ekonomisk berättelse 2023 
David Carlsson läste upp den ekonomiska berättelsen för 2023. (se separat handling) 
 
Daphne Tuvesson lyfte en fundering kring Övriga Utgifter på saldolistan. 
Kassör David Carlsson redogjorde för att det rör sig om de stödåtgärder vi fått bidrag för 
under året. 
Styrelsen tar med sig att "Övriga Utgifter" inte bör uppgå till 90 000 till nästa år. 
 
Jan Herstad föreslår för styrelsen att man flyttar pengar till ett konto med mer fördelaktig 
ränta. 
 
Mötet godkände att lägga den ekonomiska berättelsen till handlingarna. 
 
§10 Revisionsberättelse 2023 
Ingela Törnblom läste upp Revisionsberättelsen för 2023 (se separat handling). Kassör hade 
inte redovisat erhållen ränta för 2023 men detta har åtgärdats innan mötet. 
Mötet godkände att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
 
§11 Ansvarsfrihet för avgående styrelse 
Årsmötet beviljade ansvarsfrihet för avgående styrelse. 
 
§12 Val av 3 st styrelseledamöter på 2 år 
Valberedningen meddelar att David Carlsson inte vill ställa upp på omval. 
 
Valberedningen lade fram förslag på 
  Nyval av Marie Strandberg 
  Omval av Oscar Sandermo 
  Omval av Erik Törnblom 
Mötet godkände valberedningens förslag. 
 
§13 Val av valberedning på 1 år 
Styrelsen har lämnat förslag på 
 Omval av Roland Törnblom 
 Omval av Mikael Kuskmålen 
 Nyval av Susanne Danielsson 
Mötet godkände styrelsens förslag. 
 
§14 Val av 2 st revisorer på 1 år 
Valberedningen lade fram förslag på omval av Ingela Törnblom och Fredrik Sturesson 
Mötet godkände valberedningens förslag. 
 
§15 Val av 1 st revisorssuppleant på 1 år 
Valberedningen lade fram förslag på omval av Lars Elfversson 
Mötet godkände valberedningens förslag. 
 
§16 Preliminär verksamhetsberättelse 2024 



Ingemar Hermansson presenterade en preliminär verksamhetsberättelse för mötet (se 
separat handling). 
 
Daphne Tuvesson lyfte en fråga kring om man behöver klippa även levande grenar som 
hänger över vägen. 
Ingemar informerade om att det är Trafikverkets regler som avgör det och att även dessa 
måste klippas. 
 
Marie Strandberg förtydligar vilken sten det är som man avser söka bidrag för att ta bort. 
 
Mötet godkände att lägga den preliminära verksamhetsberättelsen till handlingarna. 
 
§17 Budgetförslag 2024 
David Carlsson läste upp ett förslag på en budget till 2024. (Se separat handling) 
 
Mötet godkände att lägga budgetförslaget till handlingarna. 
 
§18 Utdebitering/debiteringslängd 
Debiteringslängd fanns tillgängligt under mötet. Ingemar Hermansson föreslår att styrelsen 
beviljas möjlighet att vid behov debitera medlemmar 10 kronor per andel. 
 
Mötet godkände att styrelsen ges rätt att vid behov debitera 10 kr per andel. Skulle behov 
uppstå skall pengarna vara Vägsamfälligheten tillhanda senast under november månad.  
 
§19 Firmatecknare för vägföreningen 
Ordförande och kassör ges rätt att teckna firman var för sig. 
 
§20 Styrelsens arvoden 
Oförändrat. 
 
§21 Proposition om revidering/uppdatering av stadgarna 
Marie Strandberg tar upp propositionen. 
 
Daphne Tuvesson lyfter att det är viktigt att det tillåts att medlemmar får ta emot dokument 
med post. 
 
Årsmötet godkände att styrelsen åläggs ta fram en arbetsgrupp som ska ta fram förslag på 
nya stadgar till årsmötet 2025. 
 
Årsmötet godkände ett förslag från Jan Herstad att styrelsen får i uppdrag att be om 
samtycke till att få handlingar digitalt via e-post. 
 
§22 Motioner 
 
§22.1 Motion 1 angående digitala kallelser lyft av Stig Petersson. 
 
Årsmötet beslutar att motionen läggs till handlingarna då den behandlats på tidigare punkt 
§21. 



 
§22.2 Motion 2 angående ny vägsträcka till Kavelbrosågen. 
 
Stig Peterson lyfte motionen men yrkade inte på något beslut. 
 
Marie Strandberg förtydligade föreningens ansvar kring vägen och att vi inte kan ta beslut 
om att anlägga en ny väg. 
 
Stig Peterson lyfter frågan om Kavelbrosågens andelar har registrerats hos lantmäteriet. 
Mikael Kuskmålen visar Lantmäteriförhandlingar där registreringen har skett för 
Kavelbrosågen Mortorp 2:5 
 
Lars Elfversson redogjorde vad som gäller enskilda vägar där alla medlemmar har rätten att 
utnyttja vägen. 
 
Det uppstår en diskussion om hastighetsbegränsning. Detta har redan försökt lösas av 
tidigare styrelser, utan resultat. 
 
Årsmötet godkände att motionen avslås i sin helhet. 
 
§23 Övriga frågor 
Daphne Tuvesson lyfter frågan om bilen som står vid Törsbogatan. Mötet fattar inget beslut. 
 
Ingemar Hermansson lyfter frågan om kraftledningen som eventuellt ska grävas i samband 
med vindkraftparken Projekt Aurora och huruvida vägsamfälligheten behöver göra någon 
gemensam aktion för att få sin vilja igenom. 
Daphne Tuvesson tycker att det borde finnas en intressegrupp som samlar in allas åsikter. 
 
Stig Peterson lyfter frågan om lind-alléen som står vid hans tomtgräns och huruvida de 
behöver tas ner. Ingen yrkar på att de ska tas ner. 
 
Styrelsen kan begära att kummeln på fastigheten 6:16 redovisas av fastighetsägaren vid 
behov. 
 
Styrelsen får i uppdrag att fortsätta undersöka möjligheterna för placering av postbox. 
 
§24 Mötet avslutas 
Marie Strandberg avslutar mötet. 
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